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Gemert, 20 februari 2024  
 
 
Geacht College, 
 
Vrijdag 16 feb jl. is aan het personeel van Blink medegedeeld dat een ervaren planner per 
direct uit haar functie is gezet. Maandag 19 februari hebben 10 personeelsleden, waaronder 
8 chauffeurs zich ziekgemeld. 
 
Politiek op Inhoud heeft al eerder signalen ontvangen dat de arbeidsomstandigheden binnen 
Blink te wensten over laat. Zo eist / moedigt het management van Blink bijvoorbeeld 
chauffeurs aan tot het overtreden van de rijdtijdenwet onder de belofte dat Blink de boetes 
zal betalen. 
 
E.e.a. heeft geresulteerd dat ook FNV onderzoek doet naar de arbeidsomstandigheden 
binnen Blink. 
 
Wij ontvangen nu signalen dat in de afgelopen weken beladers solo moesten werken en 
daardoor meer dan het dubbele hebben geladen als dat in de norm afvalinzameling P90 is 
vastgesteld. 
 
Een planner die uit haar functie is gezet en 8 chauffeurs die zich vervolgens kort daarna 
ziekmelden is voor Politiek op Inhoud geen toeval.  
 
N.a.v. deze signalen maken wij ons zorgen over 2 zaken. De arbeidsomstandigheden van de 
beladers binnen Blink en de continuïteit van het ophalen van het huisafval in de regio. 
 

1. Is het college bekend met het feit dat de beladers veelvuldig solo werken en hierdoor 
de Norm afvalinzameling P90 wordt overschreden? 
 

2. Vindt u het acceptabel dat Norm afvalinzameling P90 bij Blink wordt overschreden? 
 

3. Is het college bekend met het feit dat het management van Blink chauffeurs 
oproepen de rijdtijdenwet te overtreden? 

a. Indien ja, mag de overheid de rijtijdenwet overtreden? 
b. Indien nee, welke actie gaat u ondernemen richting Blink? 

 



4. Graag ontvangen wij een overzicht van het afgelopen jaar per maand waaruit blijkt 
hoeveel ritten Blink m.b.t. afvalinzameling heeft uitgevoerd en hoeveel ritten de 
beladers solo hebben gewerkt. 
 

5. Graag ontvangen wij een overzicht van het afgelopen jaar waaruit duidelijk wordt 
hoe vaak Blink de beladers meer hebben laten laden dan in de norm P90 is bepaald. 
Het overzicht dient een zo duidelijk mogelijk een beeld te geven wat de belasting is 
geweest van de individuele beladers. 
 

Politiek op Inhoud signaleert een verontrustend beeld over de werkdruk en 
arbeidsomstandigheden binnen Blink.  
 

6. Welke acties gaat het college, naast het beantwoorden van onze vragen, verder 
ondernemen? 

 
Vriendelijk verzoek onze vragen vraag voor vraag te beantwoorden en bij een gesloten vraag 
het antwoord te voorzien van een duidelijke onderbouwing. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Jan Vroomans 
Raadslid Politiek op Inhoud 


